
 

Протокол №2 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

23 жовтня 2023 року                                                           м. Коломия 

 

Присутні: 20 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Вибори голови студентського самоврядування коледжу, та членів 
комісій. 

2. Організація акції «Перерва на каву» 
3. Організація та участь в концерті до дня студента. 
4. Організація походу в кінотеатр на перегляд фільму «Довбуш» 

 
1. Вибори голови студентського самоврядування коледжу, та членів 

комісій. 
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка розповіла про роботу старостату. 
Всім старостам академічних груп було доручено обрати із своїх 
одногрупників кандидатів на вступ до студентського самоврядування.  
- список кандидатів, Василь Феняк, Анастасія Вітенко, Оксана 

Андріїшин, Юрій Купчак, Ігор Одосій, Миксим Симотюк, Надія Гаєва, 
Віталій Ткачук, Ростислав Ільків. 

- з них на голову студентського самоврядування Оксана Андріїшин, 
Надія Гаєва. 

УХВАЛИЛИ:  

- провести голосування за кандидатів на голову студентського 
самоврядування та розподіл членів в комісії у відкритому форматі. 

Оксана Андріїшин – «за» - 5 гол.  

Надія Гаєва – «за» - 15 гол.  

За результатами відкритого голосування, головою студентського 
самоврядування обрали Надію Гаєву. 

- Культурно-масовий сектор доповнити таким студентами Анастасія 
Вітенко, Максим Симотюк, Віталій Ткачук. 



- Спортивно -оздоровчий сектор доповнити такими студентами 
Ростислав Ільків, Ігор Одосій.

- Волонтерський сектор доповнити такими студентами Василь Феняк, 
Оксана Андріїшин, Юрій Купчак.

2. Організація акції «Перерва на каву»
СЛУХАЛИ: Владислава Кащука, який запропонував організувати разом 
з студентським профкомом акцію «Перерва на каву», за допомогою якої 
ми зможемо зібрати кошти для ЗСУ на дрон.
УХВАЛИЛИ: погодити спільну роботу, і організувати акцію.

3. Організація та участь в концерті до дня студента.
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка запропонувала провести день 
студента у вигляді гри КВК, де візьмуть участь студенти першокурсники 
проти студентського самоврядування.
УХВАЛИЛИ: зібрати команди із активних студентів коледжу, 
долучитися до організації гри.

4. Організація походу в кінотеатр на перегляд фільму «Довбуш» 
СЛУХАЛИ: Уляну Кузьмин члена культурно-масового сектору, яка 
запропонувала переглянути фільм «Довбуш»
УХВАЛИЛИ: замовити квитки у кінотеатрі.

Заступник голови студрад и Владислав Кащук

Секретар Мар’яна Ткачук
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